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2006:5 Interpellation av Birgitta Holm (m) om fler biltul-

lar 
Dnr 314-553/2006 

 
 
Den 3 januari 2006 startade det sju månader långa biltullsförsöket. Den 17 
september är det äntligen dags för väljarna att få säga sitt, även om inte Annika 
Billström vill att alla de väljare som bor i länet ska få vara med och folkomrös-
ta. Men redan innan försöket har utvärderats och väljarna få folkomrösta så 
verkar Annika Billström ha bestämt sig för att permanenta försöket och hon 
vill också ha ytterligare biltullar. Därför är det viktigt att få ett klargörande 
kring finansborgarrådets uttalande i Dagens Nyheter där hon påstår att ”Luften 
är som smutsigast i innerstan och naturligtvis ska vi som bor i innerstan också 
betala, säger Annika Billström” (citat från DN den 24 januari 2006). 

Mot bakgrund av ovan ställer jag följande frågor till ansvarigt borgarråd: 
1. Kommer borgarrådet se till att fler biltullar införs och i så fall var? 
2. Anser borgarrådet att biltullar ska införas i citykärnan? 
3. Kommer stockholmarna att få kännedom om detta när de ska lägga sin 

valsedel i folkomröstningen den 17 september 2006? 
 
Stockholm den 6 februari 2006 
 

Birgitta Holm 
 


